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ZAPISNIK 
SA 2 SJEDNICE VMO DRAGA 

 
2. sjednica VMO Draga održana je 28.06.2023. s početkom u 17,00 sati u prostorijama 

MO Draga, Brig 24. 
 
Sjednici su bili nazočni: 

• Ivica Širola, predsjednik VMO 
• Ivan Pribanić, zamjenik predsjednika VMO 
• Ivica Mandekić, član VMO 
• Silvija Pavleković, član VMO 
• Ivona Valinčić, član VMO  
 

Ostali nazočni  

  
 

Sjednici nisu bili nazočni: 
 

 
Usvajanje zapisnika sa 1 sjednice VMO Draga: 
Zapisnik je jednoglasno usvojen. 

 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći 
 
 

DNEVNI RED 
 

1. Provođenje akcije „Biramo najljepšu okućnicu, balkon i prozor u 2023.“ godini u 
Dragi 

2. Upute za prijavu programske aktivnosti Vijeća MO Draga za 2024. godinu 
3. Zahtjev mještana 
4. Komunalna problematika  
5. Razno 

 
 
Dnevni red je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi.  
 
 
AD 1 
Predsjednik podsjeća da je Vijeće Mjesnog odbora Draga u svom Programu rada za 2023. 
godinu predvidjelo provođenje akcije "Biramo najljepšu okućnicu, balkon i prozor", pa se traži 
mišljenje članova Vijeća o provođenju istog.  
Zaključak 
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Vijeće MO Draga jednoglasno je donijelo odluku da se planirana akcija provede, te da se svim 
dosadašnjim učesnicama dostavi poziv kako bi se mogli javiti svi koji žele učestvovati u akciji, 
a prijave će se zaprimati zaključno do 15. srpnja 2023. 
 
 
AD 2 
Predsjednik je informirao članove Vijeća da je od Upravnog odjela za poslove Gradonačelnika, 
Gradskog vijeća i mjesnu samoupravu pristigla uputa za Izradu prijedloga Programa rada za 
2024. godinu kojom su definirani rokovi, obrasci i način izrade prijedloga Programa rada, te s 
tim u svezi i Prijedlog Financijskog plana vijeća mjesnih odbora za 2024. Postupak pisanja 
prijedloga programa rada, ocjenjivanja istih od strane Povjerenstva, kao i izrada financijskih 
planova kojima se definiraju sredstva za realizaciju programa, proces je koji zahtjeva duže 
vremensko razdoblje stoga je potrebno, u cilju daljnjeg kontinuiranog poslovanja i djelovanja 
vijeća mjesnih odbora, a u skladu sa poslovnim procesima donošenja prijedloga izrade 
Proračuna Grada Rijeke za 2024. godinu kao i projekcija za 2025. i 2026. započeti na vrijeme 
sa izradom prijedloga programa rada i financijskih planova za 2024. godinu. Stoga je potrebno 
sukladno uputama za prijavu programskih aktivnosti vijeća mjesnih odbora izraditi prijedloge 
programa rada za 2024. i dostaviti ih Odsjeku za mjesnu samoupravu zaključno do 20. srpnja 
2023. godine. 
Vijeća MO usvajanjem prijedloga programa rada ujedno usvajaju i prijedlog financijskog plana 
kojim će se realizirati predloženi programi po pozicijama proračuna Grada Rijeke. 
Predsjednik moli članove Vijeća da prouče upute, te da sagledaju dosadašnje realizirane 
programske aktivnosti Vijeća, te prema dobivenim rezultatima i izrađenim izvještajima 
pripreme moguće prijedloge i sugestije koje će pomoći pri pripremi i donošenju prijedloga 
programskih aktivnosti Vijeća MO za 2024. godinu 
Zaključak:  
Vijeće MO Draga je primilo na znanje. 
 
 
AD 3 
- Vijeću Mjesnog odbora obratila se mještanka i obavijestili da je potrebno u ulici Brig 107 
orezati grane stabla koje se naslanjaju na žice stuje i telefona. 
Zahtjev mještanke prosljeđen je Odsjeku za zajedničku komunalnu djelatnost te je dobiven 
odgovor da je izdan nalog za orezivanje prijavljenog. Naknadno je dobivena još jedna prijava 
mještana, pa je Vijeće ponovilo prijavu i drugog mještana i zatražilo povratnu informacija o 
daljnjem postupanju. 
Vijeću MO i mještanime koji su se obratili u svezi predmetnog prosljeđena je informacija da 
se zatražio od KD Čistoće da se navede okvirni rok izvršenja radova po nalogu izdanom 
02.06.2023. 
 
- Vijeću Mjesnog odbora obratila se mještanka iz naselja Tijani s primjedbama s kojima je 
upoznato cijelo Vijeće te je mještanki na postavljene upite dostavljeno sljedeće očitovanje: 
1. Rijeka Plusu dostavljeno je još 22. svibnja prijava o potrebi orezivanja nepoželjne 
vegetacije na navedenom nogostupu. Mještanka je obaviještena o dobivenom odgovoru 
Rijeka Plusa i ponovnoj prijavi koju je Vijeće poslalo. 
2. Kako navedeni dio administrativno pripada i Sv. Kuzmu, prema dogovoru s Vijećem MO 
Sv. Kuzam, Vijeće MO Draga i Sv. Kuzam pri očitovanju Rijeka Plusu o utrošku preostalih 
kom. sredstva za 2022. godinu donijeli su zaključak da se sredstva utroše za sanaciju ceste 
od mjesnog groblja Sv. Kuzam do bivše obalne radiostanice. Dobivena je informacija od 
Rijeka Prometa da se s radovima na sanaciji (po preostalim sredstvima oba Vijeća) planira 
započeti u ovom ili sljedećem mjesecu. Za moguće daljnje izvođenje veće sanacija kolnika, 
Vijeće MO Sv. Kuzam uvrstilo je u prijedlog za prioritetno održavanje objekata i uređaja 
komunalne infrastrukture za 2024. Nakon što Vijeće dobije na sve dane prijedloge povratnu 
informaciju od nadležne službe koja nakon što sve obradi dostavlja u mjesecu studenom 
očitovanje o mogućnosti izvođenja radova i procijenjenim iznosima troškova izvođenja 
radova, tada će Vijeće zaključno usvojiti kom. prijedloge za 2024. te se tada može dostaviti 
povratna informacija da li je daljnja sanacija predmetne ceste uvrštena od stane Vijeća u 
prijedlog kom. prioriteta za 2024. 



 3/6 

3. Vijeće Mjesnog odbora Draga između ostalih programskih aktivnosti koje su usvojene u 
2022. za 2023. i uvršteno je i provođenje akcije čišćenja zaraslih puteva prema draškom 
potoku.  
Akcija čišćenja i uređenja navedenog prostora planira se održati u mjesecu rujnu 2023. a u 
kojoj bi osim članova Vijeća MO učestvovali i članovi Boćarskog kluba "Draga", članovi 
Podružnice umirovljenika Draga i mještani Drage. U okviru akcije planira se počistiti putevi 
prema izvori Javor i Vrulja – porezati vegetaciju, očistiti od granja i otpada koje su nesavjesni 
građani bacali.  
Za sve sudionike akcije Odjel gradske uprave za razvoj, urbanizam i ekologiju osigurao bi 
radne rukavice, a u suradnji s gradskim Crvenim križom svim sudionicima podijelili bi se 
sokovi i topli obrok. K.D. „Čistoća“ pružili bi stručnu pomoć volonterima pri provođenju akcije 
te osigurali odvoz i zbrinjavanje prikupljenog otpada i granja.  
Međutim napominje se da su se ovakve eko akcije i do sada planirale ali nije bilo pomoći od 
mještana da se isto i provede, stoga se Vijeće nada da će i mještanka pomoći pri samoj 
pripremi ove navedena akcije i animiranja mještana da sudjeluju u istoj, jer ako mještani nisu 
voljni sudjelovati u navedenom provođenju akcije ista se ne može niti realizirati. 
 
- Mještanka iz naselja Gornji Tijani dostavila je Vijeću dopis dobiven od Alianza Hrvatska 
d.d. po uloženom prigovoru na odbijen odštetni zahtjev u kojem je navedeno da je u cijelosti 
potvrđena odluka koja je donesena u I stupnju. 
Zaključak 
Vijeće MO Draga primilo na znanje i smatraju da je dalje postupak privatne tužbe. 
 
 
AD 4 
Predsjednik Vijeća daje sljedeće informacije: 
- Rijeka Plusu dostavljena je prijava da postoji potreba za što hitnijim uklanjanjem 
nepoželjne vegetacije uz drašku prometnicu s obje strane duž cijele dionice i uz nogostupe / 
s obje strane na svim nerazvrstanim cestama kroz Dragu /na javnim stepenicama Brig od 
kbr.2 do Orlići kbr.52 / s obje strane ceste Brig od kbr.8a do Tomasića kbr.37 / na javnim 
stepenicama Tomasići kbr 19 do Orlići kbr.3 / na javnom putu od Brig kbr.2 do Orlići kbr. 40 / 
stepenište i put od Orlići kbr. 35 do Brig 8 / stepenište Orlići kbr. 18 do kbr.23 / stepenište 
Orlići kbr.28 do kbr.30 / uz put do sportskog igrališta u Dragi /na sportskom igralištu u Dragi/ 
uz cestu na autobusnoj stanici koja vodi prema Hrvatskom domu Draga/ Brig – Sv. Jakov od 
mrtvačnice prema mjesnom groblju / uz nogostup od Brig 85 do Tijani 3 / u Tijanima prije kbr. 
3 uz kontejner za odlaganje kućnog smeća / Tijani uz parking kod kbr.14 / Tijani od kbr.55 
prema Sv. Kuzmu s obje strane ceste /Gornji Tijani s obje strane ceste. 
Rijeka Plus dostavio je odgovor da je fizičko uklanjanje vegetacije ugovoreno, te će izvođač 
početi s uklanjanjem sukladno dinamičkom planu. Napominju kako fizičko uklanjanje 
vegetacije ovisi i o vremenskim prilikama. 
- Energu i Odsjeku za zajedničku komunalnu djelatnost dostavljena je prijava da je uočeno 
da su na pojedinim mjestima kroz Dragu lampe javne rasvjete zarasle u grane, te je 
onemogućena njihova funkcija osvjetljavanja. Dostavljene su i lokacije (u naselju Orlići, u 
naselju Brig, prije naselja Pelinova Gora) na koje su mještani dali primjedbu. Zatraženo je da 
se izvrši izvid i provede orezivanje grana uz lampe javne rasvjete na svim pozicijama kroz 
Dragu gdje je to potrebno, kako bi mještani imali siguran i vidljiv prolaz. 
Energo je odgovorio da imaju dozvolu za orezivanje u neposrednoj blizini svjetiljki javne 
rasvjete. Ukoliko je potreba za većim obimom orezivanja, što najčešće i bude slučaj, 
nadležna je KD „Čistoća“. Također napominju da je orezivanje moguće samo na stablima 
koja su na javnoj površini. Ako je stablo na privatnom posjedu, orezivanje je obaveza 
vlasnika posjeda. Orezati će se koliko se smije na lokacijama koje su navedene.  
Odsjek za zajedničku komunalnu djlatnost dostavio je povratnu informaciju da je izdan nalog 
za uklanjanje raslinja koje ometa vidljivost javne rasvjete, a raste sa zemljišta u vlasništvu 
Grada. Navedene lokacije su zemljišta u privatnom vlasništvu te je potrebno postupanje 
komunalnog redarstva. 
Nadalje je Vijeće o istom obavijestilo i komunalno redarstvo. 
- Odsjeku za zajedničku komunalnu djelatnost dostavljen je upit koji je dobiven od mještana 
u svezi s problemom pojave komaraca (Brig kbr. 82) kada će se provesti mjere suzbijanja 
komaraca u Dragi jer postoji velika potreba za provođenjem istog. Navedena je i primjedba 
da se kroz Dragu kasno provede navedeno tretiranje.  
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Odsjek za zajedničku komunalnu djelatnost prosljedilo je Dezinsekeciji informaciju o 
zahtjevu, te ih obavijestio da se vodi briga da se Draga uvrsti u prvi tretman.  
- Odsjeku za komunalno redarstvo dostavljena je prijava da je uočeno da na nogostupu koji 
vodi od Pod Ohrušvom prema Vežici iz nogostupa viri gromobranska traka, zatraženo daljnje 
postupanje kako bi spriječili moguću opasnost za mještane pri korištenju nogostupa.  
Komunalni redar prosljedio je prijavu Rijeka Plusa i zatražio uklanjanje.  
- Odsjeku za komunano redarstvo dostavljeno je da je na terenu uočeno da na glavnoj 
draškoj prometnici nepoželjna vegetacija i grane stabla idu na javnu površinu i ometaju 
sigurno odvijanje prometa, zatraženo je postupanje po navedenom. 
 
- Hž dostavio je odgovor da zbog dugotrajnog kišnog razdoblja košnja pružnog pojasa 
kasni, pa se moli za razumijevanje. Vezano za ostale nabrojene lokacije imaju ih u vidu, ali je 
zbog sigurnosti prometa košnja prioritet pa se nadaju da će oko tih problema i bolje 
surađivati u cilju sigurnosti naselja uz prugu. U svezi uklanjanja šiblja i vegetacije koje se širi 
na pristupne ceste, zbog malog broja raspoloživih radnika računaju na angažiranost i lokalnih 
stanovnika. Upozoravaju da u cilju njihove sigurnosti ne odlažu otpad od čišćenja vrtova i 
okoliša uz svoje objekte na površine uz prugu, time sami sebe ugrožavaju , a odnosi se na 
gotovo sve spomenute lokacije. Košnja dionice S. Pećine- Škrljevo je u tijeku, izvođač 
radova je kao i prošle godine i on je, kako se pokazalo i prošlih godina, za suradnju.  
Hž-u dostavljen je ponovni mail u kojem je konstatirano da su započeti radovi košnje uz 
prugu, ali se ponovo dostavlja primjedba da je ostao stari problem nepokošene kosine sa 
unutrašnje strane volte ispod pruge u naselju Gušć, te je zatraženo da se orežu i grmovi 
kupina za koju je dobivena informacija na terenu da izvođači isto ne obavljaju.  
Ujedno je HŽ obavješten da su dobivene pritužbe mještana na dugotrajno i nekontrolirano 
sviranje vlakova bilo po danu ili noći duž cijelog naselja kroz Dragu koje traje već duže 
vrijeme. Po saznanju postoje tri pješačka prijelaza i vlak je obavezan da na tim dijelovima 
signalizirati prolaz međutim po dojavi mještana to traje cijelom trasom pruge kroz Dragu, 
stoga je zatraženo da se provjeri točnosti dobivene pritužbe i prosljedi povratna informacija. 
 
- Rijeka Plus dostavio je odgovor u svezi prijavljene dvije udarne rupe na Brigu kod kbr,84 
da s obzirom da ovakvih oštećenja ima na više lokacija u gradu, iste se saniraju u sklopu 
redovnog održavanja. 
- Rijeka Plus dostavio je odgovor u svezi potrebe da se na kolniku u ulici Brig ispred ulaza u 
crkvicu Sv. Jakova obilježi – ocrta na kolniku zabrana parkiranja i postava znaka ispred ulaza  
da će stučne službe svakako izaći na teren kako bi se izvidjela situacija. Za svako 
postavljanje prometnih znakova potrebna je izrada elaborata za koje je potrebno osigurati 
sredstva od strane mjesnog odbora. 
- Rijeka Plus je prema zatraženom postavio prometno ogledalo u ulici Brig kbr.3.  
Zaključak 
Vijeće MO Draga primilo na znanje. 
 
- Sukladno usvojenim komunalnim prioritetima Mjesnog odbora Draga za 2023. ugovorni 
izvođač Rijeka Plusa u vremenu od 24. do 27. lipnja vršio je radove na sanaciji kolnika u Ulici 
Brig kod kućnog broja 81C do kućnog broja 85. Promet se je odvijao naizmjenično.  
Obavijest o radovima, naizmjeničnom odvijanju prometa, mještani su bili obaviješteni putem 
web stranica MO Draga kao i postavom obavijesti u naselju. 
 
- Sukladno usvojenim komunalnim prioritetima Mjesnog odbora Draga za 2023. ugovorni 
izvođač Rijeka Plusa u vremenu od 27. lipnja do 02. srpnja vršio je radove na sanaciji kolnika 
u Ulici Orlići kod kućnog broja 3 do kućnog broja 7. Obavijest o radovima, naizmjeničnom 
odvijanju prometa, mještani su bili obaviješteni putem web stranica MO Draga kao i 
postavljenim plakatima obavijesti u naselju. 
 
AD 5 
• Dana 09. svibnja 2023. godina u CGG Drenova održan je sastanak na kojem su bili 
nazočni: Nives Torbarina - direktorica K.D. Kozala, Zvonimir Bačić - voditelj tehničkih 
poslova, Ivica Širola - predsjednik VMO Draga, Ivan Pribanić - zamjenik predsjednika VMO 
Draga i Lorenzo Tommasi - predsjednik Vijeća MO Sv. Kuzam. 
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Predstavnici MO su upoznali predstavnike KD Kozala sa pitanjima svojih sumještana koji su 
korisnici grobnih mjesta na grobljima Draga i Sv. Kuzam, a predstavnici KD Kozala su iznijeli 
plan održavanja groblja u narednom periodu. 
Temeljem danih primjedbi i prijedloga od strane predsjednika i zamjenika VMO Draga 
vezano za mjesno groblje Draga dobiven je sljedeći odgovor o planu održavanja groblja u 
narednom periodu: 
1. Provjeriti imovinski status tereta jugoistočno od ogradnog zida – prema Sv. Kuzmu 
2. Na prilaznom putu ulaza u groblje označiti parkirno mjesto za osobe sa invaliditetom 
3. Provjeriti koje područje pokriva kamera postavljena na ulazu u groblje  
4. Izgraditi jedno novo grobno mjesto 
5. Sanacija potpornog zida na polju B 
6. Mogućnost smanjenja godišnje naknade za stari dio groblja 
7. Učestalost čišćenja groblja 
U međuvremenu Vijeće je dobilo na znanje dopis koji je KD Kozala uputila Rijeka Plusu a 
sukladno zahtjevu Vijeća MO da se označi parkirno mjesto za osobe s posebnim potrebama 
na prilaznoj cesti kod ulaza u groblje Draga.  
Zaključak 
Vijeće MO Draga primilo na znanje. 
 
 
• Dana 01. lipnja 2023. u Gradskoj Vijećnici održana je prezentacija rada mjesne 
samouprave Grada Rijeke na kojoj su bili nazočni Ivica Širola, predsjednik Vijeća MO Draga i 
Ivan Pribanić, zamjenik predsjednika Vijeća MO Draga. Prezentaciju je organizirao Upravni 
odjel za poslove Gradonačelnika, Gradskog vijeća i mjesnu samoupravu u čijoj su 
nadležnosti rad i djelovanje vijeća mjesnih odbora na području grada Rijeke. Cilj susreta je 
bio novim članovima vijeća dati najosnovnije informacije o djelovanju u radu Vijeća Mjesnih 
odbora (ustroj mjesne samouprave u Rijeci, ciljevi razvoja mjesne samouprave, najvažniji 
normativni akti kojima je reguliran rad mjesnih odbora, granice, područja i sjedišta MO , 
komunikacija vijeća, odlučivanje Vijeća MO , javnost i vidljivost rada vijeća MO , godišnji 
ciklus rada, financiranje rada mjesnih odbora, program rada, financijski plan, male 
komunalne akcije, prezentacija projekta „Vijeće građana“, kao i postavljanje pitanja i 
diskusija. 
Zaključak 
Vijeće MO Draga primilo na znanje. 
 
 
• Dana 05. lipnja održan je sastanak kratki sastanak koji su predsjednik i zamjenik Vijeća 
MO Draga sazvali s korisnicima prostorija. Na sastanku su bili nazočni: predsjednica 
Riječkog komornog zbora Val, predsjednica Pjevačkog zbora mladih Josip Kaplan, 
predsjednica Karnevalske grupe Draške maškare, predsjednik Kickboxing kluba Draga, 
predsjednik i zamjenik predsjednika VMO Draga. Na sastanku su izneseni problemi koji su 
uočeni prilikom korištenja prostorije dobivenih od Grada Rijeke. Prije svega na urednost 
zajedničkog sanitarnog čvora, za korištenje balkona i ostalih zajedničkih prostorija. Svi su bili 
složni da se prostor mora koristiti i pustiti u najboljem mogućem stanju, urednim i čistim. 
Korisnici su obaviješteni da parkiranje na sportskom igralištu Draga nije moguće jer se isto 
zaključava na zahtjev mještana. 
 
 
• Predsjednik je zatražio, te je 7. lipnja održan kratki sastanak s gosp. Željkom Vitasom 
ravnateljem Odsjeka za zajedničku komunalnu djelatnost, a tema razgovora je bila:  
- dugogodišnji problem naselja Gornji Tijani koji nakon svake veće i duže kiše poplavljuju. A 
kao glavni razlog je nekontrolirano nasipavanje platoa Terminala Škrljevo od strane Luke 
Rijeka, sa kojega dolaze bujice vode koje ugrožavaju i nanose štetu privatnoj imovini 
mještanima naselja Gornji Tijani.  
Prema dogovoru s sastanka gospodin Željko Vitas je obratio ravnatelju komunalnog 
redarstva da Vijeće MO traži povratnu informaciju o daljnjem postupanju u svezi dopisa koji 
je komunalno redarstvo poslalo inspekciji. 
Dobiven je odgovor da komunalno redarstvo nije dobilo povratnu informaciju od državnog 
inspektorata, te će ponovno proslijediti prijavu. Navedeni predmet nije u nadležnosti 
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komunalnog redarstva, a inspektorat se i do sada nikad nije povratno očitovao, mjesni odbor 
im se može i sam obratiti. 
- Pitanje okretište u Gušću, problem koji bi mogao dovesti do neželjenog prometnog 
kolapsa u naselju Gušć. Vijeće se je obratilo Odsjeku za gospodarenje zemljištem i objasnilo 
situaciju te zatražilo sastanak, međutim dobiven je odgovor da se Vijeće treba obratiti Odjelu 
za komunalni sustav pa je na sastanku s ravnateljem Odsjeka za zajedničku komunalnu 
djelatnost isto i preneseno. 
Od ravnatelja je dobivena informacija da se Vijeće treba obratiti Upravnom odjelu za 
urbanizam, prostorno uređenje i graditeljstvo. 
Zaključak 
Vijeće MO Draga jednoglasno se složilo da se dopis uputi Gradu Rijeci,Upravnom odjelu za 
urbanizam, prostorno uređenje i graditeljstvo. 
 
 

 

 

 
 
Sjednica je završila u 19,00 sati. 
Ovaj se zapisnik sastoji od šest (6) stranica. 

Zapisničar – referent za mjesnu 
samoupravu: 
Jasna Rendulić 

               Predsjednik VMO „Draga“:  
                        Ivica Širola 

  
 

 


